

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

October 07, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. The fire hydrant work and the emergency exit staircase work for the school.
2. General physician who has joined the grace clinic full time
3. New batches of students joined the women and adolescent girls training programs.
4. Church annual retreat from 10-13 October. God's presence to be experienced by people.
5. STM in November to be a blessing.

Hills Academy – Rose

Prayer points

1. This year the rain fall amount is more than usual. Please pray for the rain season will end soon.
2. Please pray for school Annual Sports Meet to be held from 15-18 October.
3. Please pray for good weather and successful of the Sport event.
4. Pray for study trip to be followed. They're planning to go to Bhutan. Please also pray for a smooth study program trip.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

Please continue to pray for flood victims in Karenni state, Kayin state, Mon, Rakhine, East & south shan state, Bago, Magway, Mandalay, Napyidaw regions. Some areas remain flooded. More than 1 million people have been affected by the flood, with nearly thousand deaths, and severe damages and destruction. Thousands lost homes, all agriculture lands damaged by flood, livestock lost, roads & bridges were destroyed which impacting transportation of goods. Water wells and tanks also have been damaged with limited access to clean water and some areas facing water borne diseases.

Military failed to provide aids for needy. The people only access with minimal relief supplies to few limited areas though they receive millions of donations. They continue bomb civilian areas in different states and brutally killed more. They continue to prepare population census to enlist for election plans to hold next year.

They also restricted relief access to areas, and limit the amount of rice distribution, barred the local donors from helping. People continue to face great devastation and deep distress, relying on charities for food to survive. All flooding areas urgently require emergency assistance and supplies, including shelter, clean water, and food supplies.

Please continue to pray for children & young people who have been injured in junta attacks, and those who are brutally imprisoned facing tortures. And for the children & young people, facing life dangers and threats, under junta's oppressive power, arrests, forced conscription. Millions of children's education badly affected. Pray that parents can find ways to help children & youths who are not in schools, to get education.

Under Thailand government's 120 days plan to crack down on illegal workers since June till now, they have arrested nearly 200,000 Myanmar people in different areas in Thailand. The government raided factories, restaurants, markets, residential areas for illegal workers. Some are deported back to Myanmar and then being transferred to Myanmar military and will face conscription. Please pray for the current situation of Myanmar people in Thailand.



宣教禱告運動：緬甸和印度

八月二十六日

印度活望事工 — Pastor Joshua

代禱事項

1. 學校防火工程及緊急出口樓梯工程。
2. 全職加入恩典診所的全科醫生
3. 新一批學員加入婦女和少女培訓計畫。
4. 10月10日至13日為教會年度退修會。願神臨在及弟兄姐妹能夠經歷神。
5. 願神祝福11月份的短宣隊。

印度山區學校 - Rose

1. 今年降雨量比往年偏多。請為雨季早日結束祈禱。
2. 請為10月15日至18日舉行的學校年度運動會禱告。
3. 祈求一切順利，運動會能夠順利和圓滿。
4. 為接下來的遊學禱告。他們計劃會去不丹。祈求遊學之旅順利。

Beulah 兒童之家 — Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而受影響的孩子們日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel — Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

請繼續為克倫尼邦、克倫邦、孟邦、若開邦、東撣邦和南撣邦、勃固、馬圭、曼德勒、內比都地區的洪水災民祈禱。一些地區仍然被洪水淹沒。超過 100 萬人受洪災影響，近千人死亡，損失和破壞嚴重。數千人失去家園，所有農田都因洪水受損，牲畜損失，道路和橋樑被摧毀，影響了貨物運輸。水井和水箱也遭到破壞，清潔水供應有限，部分地區也面臨水災期間的疾病傳播。

政府軍隊未能為有需要的人提供援助。儘管國家收到了數百萬美元的捐款，但人們只能在有限的幾個地區獲得最少的救援物資。政府軍隊繼續轟炸不同州的平民區並殘酷殺害更多人。他們繼續準備人口普查，以為明年舉行大選做準備。

他們還限制救援物資進入災區，並限制大米分發量，阻止當地捐助者提供協助。 人民繼續面臨巨大的破壞和深深的痛苦，依靠慈善機構獲取食物才能生存。所有洪災地區都迫切地需要緊急援助和物資，包括住所、清潔食水和食物供應。

請繼續為在軍政府攻擊中受傷的兒童和青少年，以及那些被殘酷監禁並面臨酷刑的人祈禱。 而對兒童和青少年來說，他們面臨在軍政府的鎮壓、逮捕、強制徵兵下的生命危險和威脅。數百萬兒童的教育受到嚴重影響。請為父母能找到方法幫助失學的兒童和青少年接受教育祈禱。

泰國政府自 6 月至今實施為期 120 天的打擊非法勞工計劃，直至現時在泰國各地已逮捕近 20 萬緬甸人。政府突擊搜查工廠、餐廳、市場、住宅區，尋找非法勞工。有些人被驅逐回緬甸，然後被轉移到緬甸軍方，並將面臨徵兵。請為泰國緬甸人民的現況禱告。

